
Welkom bij deze ALV 2025 waarin we terugkijken op het jaar 2024. 

Wat hebben we allemaal gedaan als Stadsdorp en past dat binnen de 

doelstelling, de doelstelling van het Stadsdorp zoals in 2023 is vastgesteld: 

Vergroten van je sociale netwerk in de buurt door deel te nemen aan 

activiteiten en waar gewenst ook zelf te initiëren 

Algemeen jaarverslag: 

 

Eerst wat algemene opmerkingen: afgelopen jaar werden we als bestuur 

gewezen op het feit dat we als Stadsdorp misschien niet zo open zijn of dat de 

stadsdorp activiteiten niet zo open zijn voor iedereen als we wel dachten. En er 

heel veel slapende leden zijn. Als bestuur hebben we dit opgepakt. Onder 

andere door de ledenlijst door te lopen en te kijken wie er slapende leden zijn. 

Dit bleek heel erg mee te vallen. Verder maken we persoonlijk kennis met de 

nieuwe leden. Ze worden uitgenodigd voor een gesprek. En we hopen daarmee 

dat de nieuwe leden zich sneller thuis voelen binnen het Stadsdorp. 

 

Jeroen Loeffen. en Karin zijn verhuisd naar een ander stadsdeel. Jeroen blijft de 

techniek achter onze site met zijn stichting Colocci doen en ook in de toekomst 

kunnen we gebruik maken van zijn kennis en ondersteuning op het gebied van 

buurtinitiatieven. 

 

Het bestuur kwam 9 maal in vergadering bijeen,  

Het onderkoepelende netwerk, zoals ze het zelf noemen, van Amsterdamse 

stadsdorpen heeft het 10 jarig jubileum gevierd, hier in deze Kerk. 

Er is een interview geweest met het netwerk over wat we allemaal doen en 

wat we missen. Het resultaat van alle interviews met alle netwerken wordt dit 

jaar voorgelegd aan de wethouder zorg en welzijn. Alexander Scholtens.  

Daarnaast hebben bestuursleden workshops gevolgd bij het netwerk van 

Stadsdorpen zoals een training werven van vrijwilligers en een workshop over 

pr. Daaraan hebben we deze mooie kaarten te danken.  

 

Ook zelf hebben we actie genomen nog voordat we wisten dat er kaarten via 

het netwerk aan te vragen waren. Pleun heeft een mooie flyer ontworpen die 

verspreid is en de komende tijd nog verder  verspreid wordt. Jullie hulp wordt 

hierbij gevraagd. 



Elke maand is er een nieuwsbrief verstuurd met een overzicht van de 

activiteiten.  

 

Op onze website ‘Stadsdorp Gracht en Straatjes' staat uitgebreid informatie 

over alle activiteiten die nog komen en al geweest zijn. De site wordt heel goed 

bijgehouden door Monique, die straks een korte toelichting geeft over de site. 

 

En om welke activiteiten gaat het dan: 

Mogelijkheden om kennis te maken van buurtbewoners met het Stadsdorp en 

tegelijk een gezellige activiteit zijn de Koffieochtend en de Buurtborrel. 

We drinken bij de Pels, eten bij de Doffer en op donderdag of vrijdag wordt er 

jenever gedronken door het genevergenootschap 

De 10 km + wandeling wordt bij toerbeurt door twee wandelaars 

georganiseerd. Afgelopen jaar liep dit erg goed. De 5 km wandeling, ofwel het 

rondje Vondelpark, wordt, zo gauw het weer een beetje beter is, weer 

opgestart.  

 

Daarnaast zijn er nog een aantal groepen of clubs waarbij de kunst en cultuur 

goed vertegenwoordigd zijn. En dat zijn:  

De lunchvoorstellingen in Bellevue. De filmclub gaat maandelijks naar 

Cinecenter. Jan Hesseling trekt de kunst en cultuurgroep, die in de stad op 

onderzoek uitgaat, Boekbesprekingen vinden maandelijks plaats in het  

Ambassade Hotel. Er is een eetclub. Er is een bridgeclub.  

En iedere dinsdag bij weer en ontij, wordt er jeu de boules gespeeld op het 

Museumplein/Amstelveld 

 

 

Nieuw in 2024:  

Er wordt getekend door professionals en semi professionals bij de cafe de 

Eland. De lunchbijeenkomsten bij de Laurierboom met een presentatie 

En de nieuwste loot is de breiclub die Petra startte in december. 

Dan is er ook nog ,4 keer per jaar , een thema-avond.  In 2024 waren de 

onderwerpen: Europa in beweging, Pierre Cuypers, bruggen en kades, 

Grachtenhuizen en slavernij 

 



Sommige clubs/groepen hebben de grenzen bereikt in het aantal deelnemers, 

ze zijn vol,  maar het staat iedereen vrij om iets nieuws te beginnen. 

 

Bestuurssamenstelling: 

Aftredend volgens rooster zijn Vera en Resy.  

Vera heeft aangeven nog 3 jaar secretaris te willen zijn. Zijn de leden akkoord? 

Resy heeft aangegeven te willen stoppen.  

 

Resy heeft er twee termijnen op zitten, voor haar was zeker de tweede termijn 

zwaar. Als bestuur hebben we besloten om deze plaats niet meer op te vullen. 

Dat betekent dat we de komende jaren een bestuur hebben dat uit 5 personen 

bestaat. Gaat de ledenvergadering daarmee akkoord? 

 

Lieve Resy,  

Je bent bestuurslid sinds januari 2019. Je hebt je 6 jaar erop zitten 

Een deel van je bestuursperiode was zeker niet gemakkelijk voor je. Je ziekte 

kwam terug en het herstel duurde lang. Daarna problemen met je prothese 

waardoor je weinig tot niet mobiel was. Ik zag hoe handig je werd in het 

meenemen van wat dan ook, met 1 been en 2 krukken. Dat je dit lukte was 

heel knap. Gelukkig heb je een hele hechte familiekring om je heen. Daarbij 

hoort ook een huisje ergens in Friesland, waar je volop gebruik van maakt. 

Soms was een vergadering dan ook lastig te plannen. Je was voor mij een 

stabiel persoon in ons team. Wij, de rest van het bestuur, doken al snel in 

oplossingen bij een probleem maar jij wist met één opmerking, één vraag de 

discussie weer terug te brengen naar het overkoepelende probleem. 

Die keren dat we bij jou thuis vergaderden, waren er altijd lekkere koekjes of 

ander gebak. Je houdt ervan om mensen te ontvangen en lekker te koken.  

Ik kan jullie de pinterest pagina van Resy aanraden. We wilden allebei een 

keertje kijken in hotel Jakarta, met de mooie begroeiing binnen. Dat hebben 

we gedaan, een prachtig gebouw maar het Indonesisch eten was maar een 

flauw aftreksel van wat het zou moeten zijn. Na nog een borrel op de hoogste 

verdieping van het gebouw met prachtig uitzicht, raceten we weer terug in 

jouw auto. Ik hoop nog vaker dit soort uitstapjes met je te doen.  

 



We gaan nu afscheid van je nemen. Gelukkig niet definitief omdat je met je 

groepje de thema-avonden blijft organiseren. De eerste over Mikis 

Theodorakis hebben we gehad en over twee weken komt er een interview met 

Cees Holtkamp. Er zijn al volop plannen voor nog twee thema-avonden dit jaar.  

 

Omdat we weten dat je van lezen houdt, je huis ligt vol met boeken, hebben 

we een boekenbon voor je gekocht. Een tip: bij boekhandel Xantippe houden  

ze per vandaag uitverkoop.  

 

Dan kom ik bij het laatste punt, de Rondvraag 

 

Slot 

Na de pauze geeft Monique een korte toelichting op de site omdat we zien dat 

die niet veel gebruikt wordt. In tegenstelling tot de nieuwsbrief die wel goed 

gelezen wordt.  

Daarna is er nog de film ‘Een eeuw Amsterdam’, het eerste deel uit een serie 

van 36 delen over Amsterdam, te vinden op Youtube. 

 

We gaan ervan uit dat 2025  weer een vruchtbaar, actief  en  gezellig jaar 

wordt.  

 


